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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare och 

tid för justering 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av ordföranden och vice ordföranden onsdag den 17 maj 

och anmäls därefter till stadsdelsnämnden den 15 juni. 

 

§ 2 Uppdaterad balanslista 

Rådet gick igenom balanslistan över aktuella uppdrag från 

nämnden till rådet och förvaltningen – se bilaga 1. Även 

balanslistan över avslutade ärenden bifogas protokollet – se 

bilaga 2. 

 

§ 3 Beredning av ärenden till stadsdelsnämndens 

sammanträde den 15 juni: 

 

a) Kommunikationsprogram för Stockholms stad 2017–2022 

(remiss) 

Förvaltningschef Kerstin Sandström beskrev kortfattat 

innehållet i remissen och de synpunkter som förvaltningen 

kommer att ta upp, bland annat när det gäller behovet att 

skriva tydligare i programmet om medborgardialog och 

betona kommunikation mer än enkelriktad information. 

Staden behöver också tänka på att alla inte har tillgång till 

digitala informations- och kommunikationskanaler. Rådet 

instämde i dessa synpunkter. 

 

b) Ungdomsverksamheten på Tuben och ungdomsrådet 

(skrivelser M, L) 

Förvaltningen beskrev kortfattat det kommande förslaget till 

svar på de båda partiskrivelserna. Rådets fortsatta diskussion 

om ungdomsrådet redovisas vid § 6 nedan. 

 

c) Försöksverksamhet med trygghetsvärdar/ordningsvakter 

i Farsta (skrivelse M, L) 

Förvaltningen förklarade att man inväntar resultatet av 

Rinkeby-Kistas försök, som ska pågå i tre månader.  
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§ 4 Försöksverksamheten i Fagersjö 

 

a) Medborgarbudget Aktivitetspark Måsen (inriktningsärende 

till nämnden den 18 maj) 

Demokratisamordnare Beatriçe Hasani redogjorde kort för 

ärendet, som rådet och övriga i nämnden redan haft tillgång 

till på Insyn. Rådet och förvaltningen var ense om att en 

viktig och positiv utveckling jämfört med den första 

medborgarbudgeten är de många samtal mellan Fagersjöbor 

som processen har bidragit till.  

 

b) Samverkansgrupp Fagersjö 

Rådet vill gärna att den samverkansgrupp som har bildats 

inom ramen för satsningen i Fagersjö, som ett forum för 

företrädare för föreningsliv och olika delar av den 

kommunala förvaltningen, ska finnas kvar som en möjlighet 

att ses och diskutera gemensamma intressen. Bestämdes att 

förvaltningen bjuder in till två träffar i höst, den första tisdag 

den 29 augusti klockan 18.00. 

 

Eftersom demokratisamordnaren slutar sin anställning i Farsta 

den sista maj kommer någon annan tjänsteperson från 

förvaltningen att ansvara för det praktiska kring mötena, och 

även ta hand om medborgarbudgetprocessen och det övriga 

demokratiarbetet. 

 

c) Mötesplatsen 

Förvaltningen berättade att mötesplatsen för närvarande hyrs 

ut till privata tillställningar och att Kulturskolan planerar en 

aktivitet där i juni. Inom ramen för förvaltningens 

seniorverksamhet planeras en matlagningskurs för män. De 

aktiviteter som röstades fram i den första medborgarbudgeten 

är i princip slutförda. 

 

§ 5 Digitala verktyg för ungas inflytande 

Inför sammanträdet hade rådet fått stadsdelsförvaltningarna 

Hägersten-Liljeholmens och Älvsjös slutrapport från ett projekt 

som syftat till att utvärdera digitala verktyg för ungas inflytande. 
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Målet har varit att skapa en bild av vad ett digitalt 

inflytandeverktyg bör innehålla och ge ett första underlag för 

framtida arbete med frågan inom staden. Slutsatserna av projektet 

är att unga uttrycker ett stort behov och intresse för ett digitalt 

verktyg specifikt för unga. Möjligheten till dialog med staden och 

att på ett enkelt sätt få svar på sina frågor ses som positivt.  

 

Rapporten föreslår att – i linje med kommunfullmäktiges 

inriktningsmål Ett Stockholm som håller samman – ett digitalt 

verktyg bör inbegripa samtliga berörda förvaltningar i ett samlat 

grepp eftersom unga rör sig i och över alla stadsdelsområden. Ett 

samarbete över förvaltningsgränserna behöver konkretiseras och 

implementeras för att lyckas med genomförandet.  

 

I dagsläget drivs dock frågan inte av stadsledningskontoret. Rådet 

föreslog att det uppmärksammande behovet av digitala verktyg 

och den större frågan om ungas möjligheter till inflytande tas upp 

i förvaltningens förslag till svar på remissen av stadens planerade 

nya kommunikationsprogram. Stadsdelsdirektör Kerstin 

Sandström påpekade att även nämnden, liksom de enskilda 

partierna, bör tänka på hur man kan engagera sig både i befintliga 

sociala forum och via de nya verktyg som kanske kommer att 

skapas. 

 

§ 6 Ungdomsrådet 

Rådet diskuterade om och hur nämnden kan utveckla sina 

kontakter med Farsta ungdomsråd. Förvaltningen underströk att 

ungdomsrådet – till skillnad från pensionärsrådet, rådet för 

funktionshinderfrågor och även nämndens två interna råd – är 

helt fristående och att ett närmare samarbete förutsätter att båda 

parter är intresserade och samtalar om hur man vill ha det. Även 

om nämnden skulle vilja att ungdomsrådet bland annat fungerar 

som formell remissinstans kanske detta inte är vad ungdomsrådet 

självt vill. En annan aspekt är att olika partier i nämnden kan ha 

olika syn på hur kontakterna med ungdomsrådet kan se ut, och 

vilken roll man vill att ett ungdomsråd ska ha, och varför. 
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Rådet och förvaltningen funderade också över ungdomsrådets 

ställning i förhållande till andra ideella föreningar. Övriga 

föreningar är hänvisade till att söka årligt föreningsbidrag om 

man vill ha ekonomiskt stöd av nämnden, medan ungdomsrådet 

får ett visst ekonomiskt stöd i särskild ordning. Frågan är hur 

fristående ungdomsrådet kan vara och samtidigt få detta 

ekonomiska stöd, och om stödet bör vara förknippat med någon 

form av överenskommelse om närmare samarbete. 

 

På förslag från demokratirådet lovade förvaltningen ta fram ett 

underlag som visar hur det ser ut runt om i staden med 

ungdomsråd – deras funktion i förhållande till nämnderna och om 

de får någon form av ekonomiskt eller annat stöd.  

 

§ 7 Övriga frågor 

Förvaltningen upplyste om den Stieg Trenter-dag som genomförs 

på Stieg Trenters torg i Farsta strand nu på lördag, den 20 maj. 

Dagen är ett resultat av synpunkter om utemiljö och trygghet som 

framfördes vid nämndens medborgarforum i Farsta strand den 13 

oktober förra året och genomförs inom ramen för det lokala 

utvecklingsprogrammet, LUP. 

 

Förvaltningen tog också upp arbetet med att rusta upp ett 

rekreationsstråk mellan Fagersjö och Farsta strand. Satsningen 

presenteras närmare vid Öppet forum i anslutning till nämndens 

sammanträde på torsdag. En webbenkät genomförs för att samla 

in synpunkter från allmänheten. 

 
§ 8 Kommande sammanträden 

Rådets nästa sammanträde hålls tisdag den 19 september klockan 

18.00. Datum för sammanträdet därefter bestäms senare. 

 


